
Byalagsmöte i Hummelstad 16/1 2025 

 

Ordförande Alf Thellman hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

Rapporter: 

Ystningen i november var fulltecknad och god ost tillverkades. 

Årets julgran kom från Blekhems egendom. Granen var ståtlig och 

vacker. 

Alf har haft sms kontakt med Anders Östlund på kommunen angående 

bl.a. våra bryggor och flotten vid badet. Det finns behov att byta ut en del 

bryggdelar. Vi hoppas på ett positivt besked ang. detta. 

Ulf Jonsson i Kälkestad har skänkt en kedja, som det fanns behov av, till 

badet. 

Björken vid badet behövs som bekant att tas ner. Markägare Prytz är 

vidtalad. Vi hoppas att björken flisas ner under vårvintern. 

Det blir nya bajamajor vid badet. Dessa ska skötas av kommunen vad 

gäller tömning och spolning. Det gamla utedasset plockas bort. 

Fiberprojektet avslutades under hösten. Redovisning är inskickat till 

Länsstyrelsen och då det inget hörts ifrån dem så förutsätter vi att de är 

nöjda. 

Anders Jacobsson och Kåke Bäckmark har reparerat golvet i stora salen 

så nu är det fint igen. 

I fritidsgården finns det numera en bokhylla full med böcker. Här kan 

man låna böcker samt gärna lämna böcker man läst ut. 

Det fyndiga namnet på låneverksamheten är ”Byblioteket”. 

Vad händer under 2025 

Lär dig göra ostkaka, kurs med Margareta Nyström. Förslag på datum är 

15/3. Information kommer på hemsidan och det är först till kvarn vad 

gäller anmälan. 

Civilförsvarsmöte med Jan Martinsson, FRG 

Förslag på datum var 13/2 eller 27/2. Alf kontaktar ansvarig och info 

kommer på hemsidan eller via sms. 



 

Föredragskvällar  

Förslag på att ta hit t.ex. Robert Fermergård, film eller någon geolog som 

kan ge oss en bakgrund till varför vår bygd ser ut som den gör. 

Anders tog på sig att vara ansvarig för det här så hör gärna av er till 

honom om ni har några tankar och idéer om ämnen eller personer som 

kan vara av intresse att lyssna på. 

Vi har fått en förfrågan om att delta i ett sidoevenemang till ”Smaka på 

Tjust”. Som Byalag kan vi inte gå ut och konkurrera med ”Smaka på 

Tjust” men det går bra att privatpersoner hyr lokalerna de aktuella 

datumen. 

 

Förslag kom upp till byavandringen 6/6 . En vandring runt Kärret var flera 

intresserade av. 

 

Ny gräsklippningspersonal behövs i sommar. Morgan lovade att höra sig 

för i bygden. 

 

Alf tackade mötesdeltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Yvonne Jönsson 


